
 
Verslag over de  vergadering van dinsdag 24 mei 2022 

 
Aanwezig:  
   
de heer G. COERTJENS (NV BILFINGER INDUSTRIAL SERVICES) 
 S. BEERTEN (MOURIK) 
 M. BOTERDAELE (WANTY) 
 B. VAN DEN BREEN (ROMARCO) 
 J. WAUTERS (RENOTEC) 
 D. BULENS (TECNO BOUW)  
 
Verontschuldigd: 
  
De heer M. VANBUEL voorzitter 
 K. MERCKX (NV BILFINGER INDUSTRIAL SERVICES) 
 D. VANDEKERKHOF (RENOTEC) 
 M. FUMIERE (SBMI) 
 P. VAN DE VELDE (ARFI VALENS) 
 
De heer Guy Coertjens, ondervoorzitter Nl , heet iedereen van harte welkom bij Confederatie Bouw 
Provincie Antwerpen en verontschuldigt voorzitter Maarten Vanbuel. 
Guy en Maarten hebben samen de vergadering voorbereid 
 
  
AGENDA  
 
1. Verslag van de algemene vergadering  dd 20 april  2022 

 
Alle aanwezigen hebben het verslag van de algemene vergadering van 20 april  ontvangen en het 
verslag wordt goedgekeurd. 
 
Guy Coertjens merkt op dat artikel 3 uit de statuten nog herformuleerd dient te worden 
 
 
2. Werkgroep opleidingen/PBM’s (Guy Coertjens, Michel Fumière, Jan Wauters en  
    Maarten Vanbuel) 
 
Voor wat betreft de opleiding asbest inventariseerder voor OVAM ; 
De eerste verplichte vooropleiding is gegeven en ondertussen is ook in primeur het eerste 
theoretische examen afgenomen op 30 mei op locatie van OVAM  te Mechelen voor een groep van 9 
personen. Het eerste praktijkexamen staat gepland op 8 juni, waarna de certificatie instelling de 
eerste effectieve OVAM attesten kan uitreiken aan de asbest deskundige inventariseerders. 
 
Het ganse dossier komt nu in een stroomversnelling gezien de wetgeving mbt een verplichte 
woningpas, voor gebouwen ouder dan 2001, vanaf 23 november van kracht zou gaan. 
 
Momenteel zijn er al meer dan 500 inschrijvingen voor de verplichte opleiding en een 100-tal 
inschrijvingen voor het examen. 
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Omwille van mogelijke belangenvermenging mogen saneerders geen inventarissen opmaken  
Met een uitzondering voor Tracimat deskundigen die ook inventariseerder moeten zijn. 
 
 
In Nederland is er een artikel verspreid via de vakbond met de titel “check of je asbestmasker veilig 
is”.   Het gaat om een oud Frans artikel dat nu door DNV is opgepikt waarbij maskers van voor 2020 
in vraag worden gesteld.   (problematiek assigned of nominale protectie factor bij Proflow met Scott 
Vision masker) 
 
Guy heeft dit vanuit VABD opgenomen met leverancier en 3M. 
 
in Frankrijk is hierop destijds een 2e studie geweest die aantoont dat als je conform de 
werkinstructies werkt, er geen probleem is.   
In de vernieuwde werkinstructies is het gebruik van de flowmeter verwerkt. 
 
De werking van de flowmeter zit mee in de VABD opleidingen van 2022 verwerkt die gevolgd kunnen 
worden in Kortrijk en Geel en Seraing (Fr) 
 
In bijlage vindt u ook de aangepaste instructie, met het gebruik van de flowmeter, waarmee je kan 
aantonen dat je aan de vereiste 160 liter per minuut komt. 
 
Ter info ; de motor kan uitgelezen worden in het onderhoudscentrum en de gegevens van wanneer 
en hoe lang hij gedraaid heeft worden geregistreerd. 
 
 
 3. Werkgroep regelgeving (Luk De Knijf, Dirk Leeuwerck) 
 
 
De werkgroep asbest binnen Constructiv heeft volgende zaken op de laatste vergadering van 5 mei 
besproken ;  

- Het evaluatieformulier cfr de nieuwe CAO wordt verder uitgewerkt 
- De voorstellen tot wijziging Europese wetgeving 
- Het competentieprofiel van de asbestdeskundige 
- Inbreuken op getoonde verwijderingsmethode van asbestcement leidingen  

 
In het kader van de asbest deskundige inventariseerder komt er een sectorraad.  Deze sectorraad zal 
geschillen kunnen beslechten en vooral sturing geven aan het beleid en de verderzetting van de 
Vlaamse woningpas.  VABD heeft hierin een zetel. 
 
Er zijn problemen met gebrekkig toezicht ; de inhoud van opleidingen aan toezichthouders LNE en 
(milieu)politie zal grondig bekeken worden en asbest zal hier in de toekomst zeker behandeld 
worden. 
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Er is nog steeds de vraag vanuit OVAM om (een raming tot) indicatieve verwijderingstarieven te 
ontvangen  die in de inventarissen vermeld worden.  Dit mbt golfplaten, leien, leidingisolatie, 
vinylvloeren en zwarte lijm.  Tot nu toe is er geen reactie ontvangen. 
 
Op 29 april was  er een hoorzitting in het Vlaams Parlement mbt asbest. 
Alle stakeholders waren aanwezig en vanuit politiek standpunt – zowel in Vlaams als Europees 
Parlement- heeft men door dat er actie moet ondernomen worden en ondersteunt men het 
afbouwbeleid. 
 
Op 18 mei was er een asbestzitting , georganiseerd door GROEN in het Europees parlement. 
De ambassadeur van België heeft zich geëngageerd om samen met Denemarken naar de overige landen 
toe te stappen en de voorgestelde wijzigingen te gaan verdedigen  Polen zou ook al toegezegd hebben.  
 Blijkbaar willen vrij veel landen er toch werk van maken. 
 
Op 21 juni is er in het Federaal Parlement een hoorzitting. 
 
 
4. Werkgroep afval (Marc Boterdaele, Bart Libbrecht, en Dirk Vandekerkhof)  
 
Na Vlarema 8 is Vlarema 9 op komst met daarin de verdere uitwerking van Tracimat en de asbest 
deskundige inventariseerder 
 
 Ook de acceptatie voor verwerking van asbesthoudende materialen zal verder uitgewerkt worden in 
een nieuw materialen decreet. 
 
Vwb de ADR-regelgeving transport wenst het FOD Mobiliteit zelf geen initiatieven te nemen tot het 
opmaken van een omzendbrief met richtlijnen voor het uitvoeren van controles. 
Daarom zal er een werkgroep opgestart worden vanuit de betrokken sector waaraan oa Denuo, VVSG, 
Interafval en Confederatie Bouw deelnemen om een argumentatie samen te stellen waarom transport 
van asbesthoudende materialen vrij van ADR-plicht moet zijn. 
 
De cel ADR geeft volgens OVAM wel 2 randvoorwaarden op waaraan voldaan moet worden,  nl een 
goedkeuring van UN gekeurde verpakkingen en een gerichte opleiding voor chauffeurs of 
manipulatoren. 
 
Vwb UN gekeurde verpakkingen is er een probleem met platenzakken en container liners en lijkt een 
keuring niet evident. 
Vwb de opleiding voor de bronophalingstrajecten van OVAM is er een eerste verkennend gesprek met 
Interafval in de maak. 
 
De cel ADR zal zich over de voorstellen beraden en na eventuele terugkoppeling met de politiek 
terugkoppelen met de stakeholders, waaronder VABD. 
 
Een oplossing zal dus nog niet voor morgen zijn. 
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5.  Werkgroep PR  (Maarten Vanbuel) 
 
Er wordt een uitnodiging tot aanvraag lidmaatschap en betaling toetredingsgeld verstuurd naar enkele 
kandidaat leden, waaronder Aertssen, Perfect Finish Asbest, MIC, BVA, Asbitec en A.A.R.S) 
 
 
 
6. Ad Hoc werkgroep Website (Guy, Nanou, Maarten) 

 
De website staat ondertussen online – volledig uitgewerkt in Nl en Fr. 
Ook de ledenpagina is klaar. 
 
Via deze ledenpagina kan u zich niet alleen registreren voor onze vergaderingen maar ook de 
verslagen raadplegen of inschrijven voor onze activiteiten. 
 
Als u dit nog niet gedaan heeft,  dient u zich hiervoor nog wel een 1ste keer aan te melden met de 
paswoorden en login die u op 21 mei heeft gekregen  via het email adres dirk.bulens@tecnobouw.be 
 
Lukt dit niet, mag u steeds contact opnemen met Dirk Bulens via dirk.bulens@tecnobouw.be of via 
0476/20 49 94, dan zorgen we voor een nieuwe login. 
 
Let op ; mogelijks komt de eerste reactie in uw spam box toe. 
 
Ondertussen is er bij wijze van proef via de offerte link een testmail verstuurd naar Renotec en 
Wanty. 
 
Alle leden staan vermeld bij de offerte  button, gesorteerd op postcode, waarbij niet iedereen 
gelijktijdig kan worden aangeklikt, maar de aanvraag 1 per 1 moet gebeuren. 
 
Als u zich via de website registreert voor een vergadering, krijgt u een bevestiging via Wordpress 
omdat de website door hen ondersteund wordt.  De titel van het mailtje geeft duidelijk ‘ticket van 
VAB-ABD vzw’ mee. 
 
Je kan jezelf meermaals registeren en zelfs ook andere mensen inschrijven (Marc – bedankt om  dit 
te proberen en zo Bart De Wever in te schrijven).  Dit wordt gelukkig geregistreerd op het 
aangemelde account zodat we desgewenst de presentielijst kunnen aanzuiveren. 
 
Fictief voorbeeld : Dirk Bulens kan Annick Penne inschrijven (beiden Confederatie Bouw) maar 
achter de schermen zien we dat beide inschrijvingen op het account van Dirk gebeurd zijn. 
 
De teller voor de vergadering telt af van 100 deelnemers omdat dit een standaard instelling is. 
 
 

mailto:dirk.bulens@tecnobouw.be
mailto:dirk.bulens@tecnobouw.be
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7. Varia 
 
Traditioneel wordt er in september een uitstap met overnachting aangeboden door de vereniging.  
Hier worden de partners mee op uitgenodigd. 
 
Ondertussen is gereserveerd in Le Sanglier des Ardennes **** te Durbuy waar we zullen 
overnachten.  Het avondeten is in de Bru’sserie. 
U bent vanaf vrijdagmiddag 11.45 u op 16 september welkom in Le Sanglier. 
Snel inschrijven is de boodschap.  Het inschrijvingsformulier en verdere details vindt u in bijlage. 
 
 
Momenteel ontvangt u de uitnodiging voor de vergadering en de verslagen nog per mail. 
In de toekomst zal dit via de ledenpagina op de website beschikbaar zijn. 
Voor ‘de goede gang van zaken’ zal dit tot einde 2022 dubbel lopen via mail én website. 
Wij zullen wel de vergadermomenten en evenementen in uw outlook agenda blijven voorstellen. 
                 
  
Op de vergadering werd voorgesteld om de werkgroepen nog eens tegen het licht te houden en zo 
meer interactie op de vergadering te krijgen. 
 
 
De cel opleidingen is  al bezig met de topics voor de herhalingsopleidingen van 2023. 
We willen graag de opportuniteit benutten om punten die u in het komende jaaractieplan zou willen 
zetten, te integreren in deze herhalingsopleidingen zodat u deze ineens kan afvinken.  U zal hiervoor 
gecontacteerd worden door Guy Coertjens of Dirk Bulens.  Een voorbeeld uit de huidige opleidingen 
is het gebruik van de flowmeter. 
 
 
De vraag voor een herhaling van de vooropleiding tot asbestverwijderaar is opnieuw gesteld aan 
VDAB, waar niet meer Jan Van Keirsbilck maar Sarah nu verantwoordelijk is voor dit project. 
 
 
Nav een klacht rond eenvoudige handelingen ; 
Soms hebben particulieren klachten mbt de uitvoering van asbest verwijderingswerkzaamheden 
maar er is geen duidelijk kanaal om dit te melden. Ook bij OVAM kan je eigenlijk niet terecht. 
 
De OVAM website meldt ; 

Meldingen (bijvoorbeeld van een bodemverontreiniging, een milieu-overtreding, enz.) en 
verzoeken om informatie worden eveneens niet aanzien als een klacht. De OVAM helpt u wel graag 
verder met uw melding of verzoek om informatie. Hiervoor kan u terecht bij het team 
klantenbeheer van de OVAM. 
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8 Belangrijke data  
 
 
Volgende vergadering  
dinsdag 21 juni 2022  
13:00-15:30 
Novotel Brussels Airport (Da Vincilaan 25, Bedrijvenzone Diegem-Vuurberg, Diegem  VBR) 
 
 
Uitstap VABD 
Vrijdag 16 op zaterdag 17 september (vanaf 11.45 bij Le Sanglier) 
Inschrijven noodzakelijk 
Zie bijgevoegd inschrijvingsformulier 


